



The Marion Dewar **DEFENDER OF THE PUBLIC GOOD** Award Dinner

2012 theme "Giving Youth a Chance"

Honouring the following outstanding organizations:

Operation Come Home is a non-profit organization dedicated to assisting street youth. Operation Come Home remains the sole organization in Canada that reunites youth with their families or legal guardian. Today, Operation Come Home offers six pillars of programs and services: Drop-In/Resource Centre, Education, Employment, Outreach, Reunite and Housing.



Winning Attitudes (of the OCDSB) is a continuous intake co-op program with a mandate to serve our most at-risk population. The program was started in 2007 within the OCDSB and was designed to re-engage students aged 16-21 years old who have not been attending school. Over the last five years, the program has helped many students transition back into school and complete their Ontario Secondary School Diploma.



OTTAWA-CARLETON
DISTRICT SCHOOL BOARD

Keynote Speaker: Christopher Straka of Vert Design



Chris is the principal of Vert, one of the most progressive design and development companies in the Ottawa region. Chris's residential projects have been recognized nationally for their achievements in energy efficiency. His designs incorporate green building initiatives that have resulted in both Passive House and LEED certifications. Chris understands the need to balance social, economic, and ecological factors in the transformation of spaces into better places. Chris approaches all projects with a wide scope of awareness informed by his formal training and practical experience in the fields of education, recreation, land use planning, architectural design and real estate development.

M. C.: GINETTE GRATTON



Thursday, October 18th, 2012

St. Joseph's Parish Hall

151 Laurier Ave. East, Ottawa, K1N 6N8

Buffet Dinner at 6PM ♦ Silent Auction ♦ Free Parking

tickets: \$35/person (Partial Charitable receipts. Charitable #10798-7208 RR0001)

To register: Call the SPC at (613) 236-9300 ext. 300 or office@spcottawa.on.ca



Le dîner de remise du **PRIX MARION DEWAR DE DÉFENSE DU BIEN PUBLIC**

sous le thème de 2012 « Donner la chance aux jeunes »

On y honorera les organismes exceptionnels suivants :

Opération rentrer au foyer, qui est un organisme à but non lucratif voué à aider les jeunes de la rue. Opération rentrer au foyer demeure le seul organisme canadien qui réunit les jeunes et leurs familles ou leur tuteur légal. Aujourd'hui, Opération rentrer au foyer offre six piliers de programmes et de services : le volet Centre de jour/de ressources, le volet Éducation, le volet Emploi, le volet Extension, le volet Regroupement et le volet Hébergement.



Winning Attitudes (de l'OCDSB), qui est un programme d'alternance travail-études à accueil continu ayant pour mandat de servir notre population la plus à risque. Le programme a débuté en 2007 au sein de l'OCDSB et a été remanié pour réengager les étudiants décrocheurs âgés de 16 à 21 ans. Au cours des cinq dernières années, le programme a aidé de nombreux étudiants à réintégrer l'école et à obtenir leur diplôme d'études secondaires de l'Ontario.



OTTAWA-CARLETON
DISTRICT SCHOOL BOARD

Discours-programme par **Christopher Straka de Vert Design**



Chris est le directeur non associé de Vert, l'une des entreprises de design et de développement les plus évolutives dans la région d'Ottawa. Les projets résidentiels de Chris ont été reconnus à l'échelle nationale pour leur rendement éconergétique. Ses designs intègrent les initiatives de construction « vertes » découlant des certifications Passive House (maison passive) et LEED. Chris comprend l'importance d'aménager un juste équilibre entre les aspects sociaux, économiques et écologiques de la transformation des espaces en lieux améliorés. Chris aborde tous les projets avec une grande conscience éclairée par sa formation officielle et son expérience pratique dans les domaines de l'éducation, des loisirs, de l'aménagement du territoire, du design architectural et de la promotion immobilière.

M. C. : GINETTE GRATTON



Le jeudi 18 octobre 2012

Salle paroissiale Saint-Joseph

151, av. Laurier Est, Ottawa, K1N 6N8

Dîner de style buffet à 18 h ♦ Encan silencieux ♦ Stationnement gratuit

Billets : 35 \$/personne (Reçus de bienfaisance partiels. Organisme caritatif n° 10798-7208 RR0001.)

Pour vous inscrire : communiquez avec le CPSO au 613-236-9300 (poste 300) ou à office@spcottawa.on.ca